

**SØR-TRØNDELAG ORIENTERINGSKRET'S***Orientering er Vilt, vakkert og rått*

<b>Møteinnkalling</b>	Møte type <b>Styremøte STOK</b>	Dato <b>14.11.2016</b>	Tid <b>19.00</b>	Sted <b>Jacob, Trollhaugen 64</b>
	Til: Jacob Hygen, May Torill Moen, Isak Bergset, Sturla Sæther, Tone Østgaard			
	Atle Pedersen			
Referent: Tone		Neste møte: 6.feb. hos Sturla		Antall sider 2
<b>Saknr</b>	<b>Sak</b>	<b>Ansvar</b>	<b>Frist</b>	
<b>1.</b>	<b>Referat fra styremøtet 26.09.2016</b>  - Tone sjekker om KM reglene ligger på websidene	<b>Tone</b>		
<b>2.</b>	<b>Regnskapsoversikt</b>  - Ungdomsløp fakturert i dag (14/11) - Bedrifts-O oversikt mottatt i dag og klar til å faktureres (kr.10 pr deltager). KM stafett i Melhus faktureres ikke. - Faktura fra Offtrac kommer? (Sponsor avtale på kr.10 000) - Faktura OLL/HL til klubbene (kretsen dekker for ledere). Tone tar kontakt med Thomas Eidsmo for fakturering. - O-Troll leir egenandel – Atle?	<b>Tone</b>		
<b>3.</b>	<b>Trener1 kurs i Trondheim</b>  - Link til Eventor ikke mottatt. May Toril har purret NOF. Sender så ut til klubbene.	May Toril		
<b>4.</b>	<b>Terminliste status</b>  - Positivt møte. «Kamp» om å arrangere løp. Mange på våren. - Trh Open blir 3-dagers. - Avklart med NTOK. KM stafett i Steinkjer. - Frist for melding i Eventor – i nov?	Isak		
<b>5.</b>	<b>Saker til Kretsledermøtet</b>  - Styret støtter stort sett forbundsstyrets forslag, spesielt 1-10 000 målestokk	Jacob		
<b>6.</b>	<b>Utarbeidelse av årsrapport, fordeling av avsnitt</b>  - Statistikkdelen deles mellom May Toril (NM og HL) og Sturla (Internasjonale løp) - Kap. 1-3, Bilde redaktør – Jacob - Kap. 4: Sturla - Kap. 5: Atle - Kap. 6: Isak		<b>15.01</b>	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Valgkomite og bruk av NTNU lokaler - Jacob</li> <li>- Kretsting: torsdag 9 mars</li> </ul>		
<b>7.</b>	<b>Veivalg – Oppslag om Ungdomsarbeidet i STOK</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Atle har snakket med Veivalg og sendt bilder. Neste nummer er fullpakket med annet stoff. Planlegger telefonmøte etter nyttår.</li> </ul>	Atle	
<b>8.</b>	<b>Orientering på idrettsmesse 19.11</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- May Toril koordinerer.</li> </ul>	May Toril	
<b>9.</b>	<b>Kretstilskudd fra NOF – rapportering</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Frist <b>15/11</b></li> <li>- Atle &amp; Sturla kan bidra. Tone koordinerer.</li> </ul>	Tone	<b>15.nov</b>
<b>10.</b>	<b>Koordinator for toppidrett</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Evaluering av avtalen (etter 2 år) innen 1.feb. Evt. videreføring avklares. Innstilling klar til kretsmøte i februar.</li> <li>- Bedre koordinering med Kraftsenteret</li> </ul>	Sturla	<b>1.feb.</b>
<b>11.</b>	<b>Annet fra utvalgene</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Atle kontakter Tomas Eidsmo vedr. organisering av hovedløpsprosjektet i 2017.</li> <li>- Sturla følger opp møte med Heimdal VGS.</li> </ul>	Atle/ Sturla	
<b>12.</b>	<b>Webhotellet</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- I flg Atle, kan vi få et helt greit webhotell for kr. 300 i året. Utfordringen er å flytte nettsidene fra det gamle webhotellet til et nytt. Per Ivar Skinerhaug er forespurt om dette, men har ikke svart. Atle følger opp.</li> </ul>	Atle	
<b>13.</b>	<b>Neste møte</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Hos Sturla 6.feb. kl.19.00</li> </ul>		